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Bestyrelse 2024-2025 
 

Mødedato: Mandag den 9.12.  kl. 17.00-19.30 (incl. let juleservering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Maria Andersen  
Emma Balkin 
Thomas Bjuring 
Laila Høj Krenchel (Suppleant) 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Der blev tilføjet et punkt 3 b (vedr. 
forældrehenvendelse) 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 CKP/SFO 
Masser af hyggelige julerelaterede aktiviteter 
blandt andet en velbesøgt julefest for børn og 
forældre. 
To velkendte studerende er tilbage i lønnet 
praktik indtil udgangen af maj. 
JRT/INTA 
To langtidsfravær 
Lidt uro i KS4. Elever agerer uhensigtsmæssigt 
inspireret af computere og sociale medier. Et 
par stykker har været sendt hjem på en 
”tænker” 
Udfordring med PPR: Vi mangler engelsk 
sproget testmateriale. Fortsættelse følger  
INTA Play var igen I år en stor succes og en 
fantastisk oplevelse 
MUS samtaler starter i januar 
AK/DANA 
Fyldte klasser til kommende 0. og 7. årgang. 
Som aftalt optages op til 44 elever til 0. 
årgang som gardering for skoleudsættelser. 
Der arbejdes med strukturen for skole-hjem 
samtaler, således at ingen medarbejdere 
sidder alene. 
Undervisningsministeriets karakteroversigt er 
igen god læsning. Vi ligger godt – også 
sammenlignet med øvrige Aalborgskoler 
Vellykket UN-day og Juleklip 
Vores håndboldpiger er på vej til finalen i DM i 
skolehåndbold 
PW/SCS 
Vi har haft besøg fra Dansk Industri 
Vi har haft besøg af lokalpolitiker og fået en 
henvendelse fra en landspolitiker 
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Ny optimisme omkring bevarelsen af 10. 
årgang. Beslutningen er udsat til marts 2025 
Lucia og krybbespil var igen en kæmpesucces 
– nu i Ansgars Kirken 
Vores 6 lærerstuderende slutter deres praktik i 
uge 50 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

Nyt om 
brugerundersøgelsen 

Gennemgang af brugerundersøgelsen. Denne 
forelægges MIO og fremsendes derefter til 
forældres private mailadresser. Der følges op 
med en reminder på INTRA 
 
Punkt 3 b 
Ledelsen gennemgik håndteringen af 
forældrehenvendelsen vedr. dynamiske 
0.klasser 

4. Økonomi Budget 2025  Budget blev gennemgået 
Vi forventer et overskud på mindst to millioner 

5. Grøn Skole  Tre møder gennemført med meget engagerede 
elever 
Den planlagte elevdeltagelse i et 
træplantningsprojekt er udsat til 1.maj af 
vejrmæssige årsager 
Vi vil være repræsenteret ved en Grøn Skole 
konference her i Aalborg 

6. Byggeri Som forberedelse til det 
punkt kan man med fordel 
nærlæse de udsendte slides 
fra Rasmus Hougaard og 
PW’s skriv om de to 
scenarier 

Et udvalg bestående af Louise, Marit, Thomas 
og Emma opsøger Rasmus for et møde med 
den hensigt at planlægge et samlet projekt og 
hvem der evt. kan rådgive os 
Louise har snakket med Rasmus og der bliver 
møde 10.1.2025 

7. Bestyrelsesseminar 

7.-8. februar 

Comwell eller Kompas 
Emner til behandling: 

• Byggeri 
• Resultat af 

brugerundersøgelse 
• DANA/INTA 

Comwell 
Start fredag kl 15.00 
Endeligt program afhænger af udviklingen 
vedr. byggeri 

8. Generalforsamling 

23.4. 

Forslag til emne og/eller 
oplægsholder 
Deadlines for 
bestyrelsesvalg 

Gæstetaler/oplægsholder er overflødig 
Valghandling som sædvanligt 

9. Ferieplan 25-26  Vi følger i år den kommunale plan med den 
undtagelse at Skipperløbet 12.9. udløser en 
elevfridag 21.11. (der bruges til personaledag) 

10. evt.  Bestyrelsen underskrev 
uafhængighedserklæring vedr. donation fra 
Liftra 

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


